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RG.0002.27.2017 

 

Protokół z XXVII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Słońsk z dnia 29.09.2017r. 

 

   Do punktu 1 - podpunkt a) Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

   Sesję rozpoczęła o godz. 9
00

 Przewodnicząca Rady Lilla Burkiewicz słowami „Otwieram XXVII 

nadzwyczajną sesję Rady Gminy Słońsk” i powitaniem radnych Gminy, wójta Gminy, skarbnika.              

Po sprawdzeniu listy obecności radnych, Przewodnicząca Rady oznajmiła, że na sesji obecnych jest 15 

radnych, co przy 15- osobowym składzie Rady Gminy Słońsk stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego  

protokołu). 

 

   Do punktu 1 - podpunkt b) Wnioski o uzupełnienie porządku obrad.  

   Kontynuując część regulaminową obrad, Przewodnicząca odczytała porządek XXVII  

nadzwyczajnej sesji i zwróciła się z zapytaniem, czy będą wnioski o jego zmianę.  

Wniosek o uzupełnienie porządku zgłosił Wójt: 

Wójt: Pierwsza uchwała o powołaniu spółdzielni socjalnej. Na ostatniej sesji była ta sprawa 

poruszana. Była wstępna uchwała i teraz musi być ta właściwa - jako podpunkt 6. 

I drugi projekt o pozbawieniu odcinka kategorii drogi gminnej i wyłączenie jej z użytkowania. Chodzi 

o drogę zjazdem koło Przybylskiego. Tam są dziury bobrowe a nikt tam nie musi mieć dojazdu. 

Czekaliśmy długo na opinię ze Starostwa – jako podpunkt 7. 

 

   Do punktu 1 - podpunkt c) Uchwalenie porządku obrad. 

W obecności 15 Radnych, Rada Gminy Słońsk w głosowaniu  15 „za”, 0 „wstrzymujący się”,                

0 „przeciw” przegłosowała zmianę porządku obrad. 

 

   Do punktu 2. – podpunkt 1) Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia drogi dotychczasowej 

kategorii drogi gminnej i wyłączenia jej z użytkowania. 

   Projekt zaprezentował Wójt. 

Wójt: Odniosę się do wszystkich 4 projektów. Jak wiecie narzucono nam aneksem warunki nie do 

przyjęcia. Ja nie mogę na to wydatkować środków publicznych. Druga sprawa to kwestia 

odpowiedzialności za szkody na tej drodze. I dostałem od Nadleśniczego nowy aneks po tej ostatniej 

sesji i są tu jeszcze gorsze warunki. W załączniku graficznym do aneksu wskazują nam drogę dojazdu 

do Jeziora Radachowskiego. Wskazują nam partycypowanie w kosztach utrzymania drogi                        

w wysokości 30%, czyli więcej niż było. I nakładają odpowiedzialność za szkody na drodze. Ja 

powiedziałem, że tego aneksu nie podpiszę. Ale powiedziałem mu, że przekażemy mu te drogi a z 

drogą nad jezioro niech robi co chce. Mamy dojazd alternatywny na jezioro w razie czego, ale 

stwierdził, że się porozumiemy. Więc zobaczymy. My je przekazujemy do Starostwa a oni zrobią co 

chcą. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był konsultowany z trzema stałymi 

komisjami Rady Gminy.  

Przewodnicząca Rady Lilla Burkiewicz zwróciła się do przewodniczących komisji o przedstawienie 

opinii. 

Wojciech Stybel - przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, oświadczył, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie pozbawienia drogi dotychczasowej kategorii 

drogi gminnej i wyłączenia jej z użytkowania. 

Kazimierz Sozański – przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie pozbawienia drogi dotychczasowej 

kategorii drogi gminnej i wyłączenia jej z użytkowania. 

Marek Jankowski – przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych oznajmił, 

że komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

Uwag i zapytań do projektu uchwały na sesji nie zgłoszono.  
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W związku z powyższym Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie pozbawienia 

drogi dotychczasowej kategorii drogi gminnej i wyłączenia jej z użytkowania. 

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  Oddano głosów 15, w tym: 15  „za”, 0 „przeciw”,                    

0„wstrzymujących się”. 

Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Lilla Burkiewicz ogłosiła, że Rada 

Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie pozbawienia drogi dotychczasowej kategorii drogi gminnej 

i wyłączenia jej z użytkowania. 

Uchwała ma nr XXVII/160/2017 i stanowi załącznik  do niniejszego protokołu sesji. 

Do punktu 2. – podpunkt 2) Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia drogi dotychczasowej 

kategorii drogi gminnej i wyłączenia jej z użytkowania. 

   Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był konsultowany z trzema stałymi 

komisjami Rady Gminy.  

Przewodnicząca Rady Lilla Burkiewicz zwróciła się do przewodniczących komisji o przedstawienie 

opinii. 

Wojciech Stybel - przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, oświadczył, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie pozbawienia drogi dotychczasowej kategorii 

drogi gminnej i wyłączenia jej z użytkowania. 

Kazimierz Sozański – przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie pozbawienia drogi dotychczasowej 

kategorii drogi gminnej i wyłączenia jej z użytkowania. 

Marek Jankowski – przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych oznajmił, 

że komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

Uwag i zapytań do projektu uchwały na sesji nie zgłoszono.  

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie pozbawienia 

drogi dotychczasowej kategorii drogi gminnej i wyłączenia jej z użytkowania. 

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  Oddano głosów 15, w tym: 15  „za”, 0 „przeciw”,                    

0„wstrzymujących się”. 

Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Lilla Burkiewicz ogłosiła, że Rada 

Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie pozbawienia drogi dotychczasowej kategorii drogi gminnej 

i wyłączenia jej z użytkowania. 

Uchwała ma nr XXVII/161/2017 i stanowi załącznik  do niniejszego protokołu sesji. 

 

   Do punktu 2. – podpunkt 3) Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia drogi dotychczasowej 

kategorii drogi gminnej i wyłączenia jej z użytkowania. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był konsultowany z trzema stałymi 

komisjami Rady Gminy.  

Przewodnicząca Rady Lilla Burkiewicz zwróciła się do przewodniczących komisji o przedstawienie 

opinii. 

Wojciech Stybel - przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, oświadczył, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie pozbawienia drogi dotychczasowej kategorii 

drogi gminnej i wyłączenia jej z użytkowania. 

Kazimierz Sozański – przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie pozbawienia drogi dotychczasowej 

kategorii drogi gminnej i wyłączenia jej z użytkowania. 

Marek Jankowski – przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych oznajmił, 

że komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie pozbawienia 

drogi dotychczasowej kategorii drogi gminnej i wyłączenia jej z użytkowania. 

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  Oddano głosów 15, w tym: 15  „za”, 0 „przeciw”,                    

0„wstrzymujący się”. 



 

3 
 

Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Lilla Burkiewicz ogłosiła, że Rada 

Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie pozbawienia drogi dotychczasowej kategorii drogi gminnej 

i wyłączenia jej z użytkowania. 

Uchwała ma nr XXVII/162/2017 i stanowi załącznik  do niniejszego protokołu sesji. 

 

   Do punktu 2. – podpunkt 4) Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia drogi dotychczasowej 

kategorii drogi gminnej i wyłączenia jej z użytkowania. 

  

   Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był konsultowany z trzema stałymi 

komisjami Rady Gminy.  

Przewodnicząca Rady Lilla Burkiewicz zwróciła się do przewodniczących komisji o przedstawienie 

opinii. 

Wojciech Stybel - przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, oświadczył, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie pozbawienia drogi dotychczasowej kategorii 

drogi gminnej i wyłączenia jej z użytkowania. 

Kazimierz Sozański – przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie pozbawienia drogi dotychczasowej 

kategorii drogi gminnej i wyłączenia jej z użytkowania. 

Marek Jankowski – przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych oznajmił, 

że komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

Uwag i zapytań do projektu uchwały na sesji nie zgłoszono.  

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie pozbawienia 

drogi dotychczasowej kategorii drogi gminnej i wyłączenia jej z użytkowania. 

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  Oddano głosów 15, w tym: 15  „za”, 0 „przeciw”,                    

0„wstrzymujący się”. 

Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Lilla Burkiewicz ogłosiła, że Rada 

Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie pozbawienia drogi dotychczasowej kategorii drogi gminnej 

i wyłączenia jej z użytkowania. 

Uchwała ma nr XXVII/163/2017 i stanowi załącznik  do niniejszego protokołu sesji. 

 

   Do punktu 2 – podpunkt 5) Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości, zasad ustalenia 

oraz rozliczenia dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na 

terenie Gminy Słońsk.    

Projekt uchwały zaprezentował Wójt.  

Wójt: Z wnioskiem wystąpiła fundacja NIDUM, która prowadzi klub dziecięcy w Lemierzycach. 

Przedstawiono nam koszty funkcjonowania i my policzyliśmy koszty ze strony Gminy. Odnieśliśmy 

się do czesnego. To jest 140 zł i to jest około 2 razy więcej niż w naszym przedszkolu. Pierwotnie 

klub ten miał się mieścić w remizie, ale tam nie dopuściłby nam do użytku Sanepid i straż pożarna. 

Wtedy pojawił się pomysł wykorzystania Sali wiejskiej na ten cel. Tam wymogi były mniejsze. 

Myśmy im bardzo pomogli bo to w ogóle by nie ruszyło. Wymieniliśmy oświetlenie, grzejniki, 

obudowy, dostosowaliśmy toalety do wysokości dzieci. Kupiliśmy w końcu mebelki i tych kosztów za 

pół roku wyszło nam 15.207 tys zł. Najwięcej to koszty energii elektrycznej. Z tym, że 30% to jest 

działalność świetlicy. Moja propozycja to 70 zł na dziecko i dotychczasowe koszty mediów po naszej 

stronie. Oni aby funkcjonować muszą mieć przynajmniej to 15 dzieci.  

Przewodnicząca: Ale te 70 zł to bez względu czy dziecko chodzi czy nie? 

Wójt: Staramy się pomóc im w kosztach stałych. Każde zmniejszenie liczby dzieci to są dla nich 

większe koszty. Z tym jedzeniem dalej jest tam problem. 

Radny Piecuch: Ile wyniosły koszty przystosowania? 

Wójt: Meble – 3,5 tys., grzejniki 836 zł., umywalka, 100 i 94 zł. Najwięcej jest kosztów energii bo to 

ponad 9 tys. zł. 

Radny Piecuch: A co wniosła fundacja? Czy nastawiła się tylko na zysk. Bo ja też założę fundację, 

poproszę o bezpłatną salę w Ownicach i jeszcze zrobię tam kurs tańca. 

Wójt: To są głównie koszty wynagrodzenia pracownika. Oprócz tego księgowość, promocja, tonery, 

drukarki. Część wyposażenia zakupili z projektów. Oprócz tego złożyli wnioski o dotację jako 
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organizacja pozarządowa. Myśmy i tak zweryfikowali to i ograniczyliśmy te ich plany bo to ma mieć 

sens. Dzieci niech jeżdżą na wycieczki, ale nie dorośli. I niech to będzie dla dzieci z klubu. 

Druga oferta to zajęcia logopedyczne. Też okroiliśmy stawkę z 60 zł. Tam jest jedno dziecko                        

z Krzeszyc, ale my za to dziecko kosztów nie ponosimy.  

 

Innych uwag i zapytań do projektu uchwały na sesji nie zgłoszono.  

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie określenia 

wysokości, zasad ustalenia oraz rozliczenia dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub 

kluby dziecięce na terenie Gminy Słońsk.    

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  Oddano głosów 15, w tym: 12  „za”, 0 „przeciw”,                    

3„wstrzymujących się”. 

Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Lilla Burkiewicz ogłosiła, że Rada 

Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie określenia wysokości, zasad ustalenia oraz rozliczenia 

dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie Gminy Słońsk.   . 

Uchwała ma nr XXVII/164/2017 i stanowi załącznik  do niniejszego protokołu sesji. 

 
 Do punktu 2 – podpunkt 6) Podjęcie uchwały w sprawie powołania Spółdzielni Socjalnej Osób 

Prawnych Słońsk.    

Projekt uchwały zaprezentował Wójt.  

Jest to projekt właściwy w sprawie założenia spółdzielni razem z Lubniewicami. Wniosek został 

złożony powinniśmy więc otrzymać tę dotację 

Uwag i zapytań do projektu uchwały na sesji nie zgłoszono.  

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie powołania 

Spółdzielni Socjalnej Osób Prawnych Słońsk.    

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  Oddano głosów 15, w tym: 15  „za”, 0 „przeciw”,                    

0„wstrzymujących się”. 

Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Lilla Burkiewicz ogłosiła, że Rada 

Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie powołania Spółdzielni Socjalnej Osób Prawnych Słońsk.   . 

Uchwała ma nr XXVII/165/2017 i stanowi załącznik  do niniejszego protokołu sesji.   

 

Do punktu 2. – podpunkt 7) Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia odcinka drogi 

dotychczasowej kategorii drogi gminnej i wyłączenia jej z użytkowania. 

  

   Projekt zaprezentował Wójt.  

Wójt: Chodzi o odcinek drogi do kanału Muszkowieckiego zjazdem koło Przybylskiego i dalej w łąki 

do tzw. rancza Romana Kudyby. Tam są takie dziury bobrowe, że się wpada po pas i ze względów 

bezpieczeństwa musimy ją zamknąć i oznakować. Te bobry się nie zmniejszają i takie tereny na 

stawach mają raj na ziemi. 

Radny Sozański: A czy Pan rozmawiał z Romanem Kudybą? 

Wójt: Roman sam z tym do mnie przyszedł. On nie korzysta z tej drogi bo tam nie ma szans 

wjechania. On wjeżdża od Karkoszowa. 

Innych uwag i zapytań do projektu uchwały na sesji nie zgłoszono.  

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie pozbawienia 

odcinka drogi dotychczasowej kategorii drogi gminnej i wyłączenia jej z użytkowania. 

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  Oddano głosów 15, w tym: 15  „za”, 0 „przeciw”,                    

0„wstrzymujący się”. 

Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Lilla Burkiewicz ogłosiła, że Rada 

Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie pozbawienia odcinka drogi dotychczasowej kategorii drogi 

gminnej i wyłączenia jej z użytkowania. 

Uchwała ma nr XXVII/166/2017 i stanowi załącznik  do niniejszego protokołu sesji. 
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Do punktu 3. Interpelacje radnych. i do punktu 4. Wolne wnioski. 

Przewodnicząca Rady (-Lilla Burkiewicz): W takim razie, kolejny punkt, interpelacje Radnych, wolne 

wnioski, proszę bardzo. 

Wójt: Wczoraj wpłynęło do mnie pismo od Wojewody lubuskiego, że ulice 3-go lutego i WOP-u 

wypełniają przesłanki ustawy o zakazie propagowania komunizmu i należy je zmienić i poinformować 

o tym wojewodę do 6 października. O ustawach się nie dyskutuje, ale się je wykonuje. Uważam, że 

powinniśmy puścić to na stronę dla mieszkańców i niech oni zadecydują, ale powinniśmy podać jakieś 

propozycje nazw. Odniosę się do WOPu żeby to był Plac Wolności bo tam już są 2 domy jako Plac 

Wolności. 

Radny Banasik: A kto poniesie koszty? To jest mnóstwo mieszkańców. 

Wójt: To nie ma być żadnych kosztów. Bierze się tylko zaświadczenie. 

Radny Swoboda: Dlaczego nazwa 3-go lutego się tam znalazła? Jest to tylko 3go lutego. 

Wójt: Ale co było 3 lutego? Przecież wiadomo, że chodzi o wyzwolenie Słońska. 

Radny Swoboda: Ja wiem, ale wystarczyłoby żeby to były urodziny jakiegoś księdza proboszcza. Tak 

było w którymś z dużych miast.  

Wójt: Wiecie co jest w Gorzowie z ulicą Walczaka. Mieszkańcy proszą żeby nie zmieniać i nie ma 

odwołania, a ludzie nawet nie wiedzą kto to był ten Walczak. 

Radny Piecuch: To był milicjant i zginął na służbie. 

Radny Sozański: Ale to może dobrze, że zmieniamy 3-go lutego bo tam jest taki bałagan z numerami. 

Ona nie musi być taka długa. PGR to może być np. ulica Tęcza czy Sportowa. Można to przy okazji 

uporządkować. Kurierzy mają problem żeby znaleźć adres.  

Wójt: My musimy się odnieść do dwóch nazw. Nie możemy tego rozbijać. Bo jeżeli zostawiamy numery 

to wydajemy zaświadczenie o zmianie nazwy a numer zostaje ten sam. Ja też bym chciał to 

uporządkować np. Winna na Górce powinna nie być ulicą Winną. Winna to dla mnie jest na dole. 

Ja bym chciał żebyśmy zaproponowali jakieś nazwy tych ulic. Bo czy chcecie sami o tym decydować? 

Radny Swoboda: Problem jest taki, że teraz siedząc tu tego nie wymyślimy. 

Wójt: A co ja mam zrobić? Ja mam termin na udzielenie odpowiedzi. 

Radny Piecuch: Moja propozycja jest taka, że w związku z tym, że ulica prowadzi do granicy – ulica 

Graniczna. 

Wójt: Moja propozycja jest Plac Wolności zamiast WOP-u. Proszę inne propozycje. 

Radny Kardasz: Ja bym podzielił 3-go lutego do ronda i od ronda. Tu Sportowa, a tam Graniczna. 

Wójt: Ja się boję, że będzie bałagan z ewidencją. My możemy to sobie kiedyś w przyszłości 

uporządkować. Ja też bym dał inną nazwę tam gdzie ma biura Darek Matkowski. 

Radny Sozański: Ja mam zastrzeżenia, bo tu mówimy że nie możemy zmieniać numerów, a na Placu 

wolności już są nadane numery. 

Wójt: Ale tam są tylko dwa numery i geograficznie dobrze by to wyglądało. 

Radny Swoboda: Żeby te numery się nie powieliły. 

Wójt: Ale to może być inna nazwa np. Kościelna. 

Radny Piecuch: Dajmy jeszcze inne propozycje, 2 czy 3 nazwy, i niech mieszkańcy wybiorą. 

Radny Jankowski: Kostrzyńska na 3-go lutego pasuje jak najbardziej i niech mieszkańcy mają wybór. 

Radny Banasik: Kostrzyńska czy Graniczna i niech wybierają. 

Wójt: Dla WOPu co proponujecie? 

Radny Sozański: Może Chyża? 

Radna Miglujewicz: Może być Kościelna lub św. Józefa. 

Przewodnicząca: WOP-u może być Graniczna bo to jest powiązane. 

Wójt: 3-go lutego dajcie Kostrzyńska. 

Radny Piecuch: To odwróćmy. WOPu niech będzie Graniczna. 

Radny Sozański: To może Berlińska bo to droga na Berlin. 

Radna Miglujewicz: My musimy dać propozycje, a to i tak mieszkańcy wybiorą. 

Radny Banasik: W Krzeszycach jest Skwierzyńska 

Wójt: I Sulęcińska. 

Przewodnicząca: Głosujemy WOP-u zmiana na Graniczną. Większość jest za. 

A 3-go lutego? 

Radna Miglujewicz: Ale faktycznie Chrobrego u nas nie ma. 
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Radny Sozański: Chrobrego to dobry pomysł. 

Radny Stybel: A może Wyzwolenia?   

Przewodnicząca: Proszę o propozycje. To jest długa, główna ulica i trzeba ją ładnie nazwać. 

Radny Łyczkowski: Wyzwolenia i Chrobrego to dobry pomysł. 

Radny Sozański: Z wyzwoleniem też będą problemy bo będzie się źle kojarzyć, bo o jakie wyzwolenie 

niby chodzi. 

Radny Piecuch: Może poczekajmy na propozycje mieszkańców. Może będą lepsze. 

Wójt: Ale musicie też dać swoje propozycje. Dopisujemy Graniczna i Kościelna, a na 3-go lutego 

Chrobrego i Kostrzyńska.  

Przewodnicząca: Wstępna decyzja.  Głosujemy Graniczna i Kościelna, a na 3-go lutego Chrobrego i 

Kostrzyńska. Głosowanie 13 radnych „za” i 2 „wstrzymujących się”.  

 

 

Przewodnicząca Rady (-Lilla Burkiewicz): Dziękuję Wam bardzo. Zamykam XXVII sesję Rady Gminy  

Słońsk. Dziękuję.  

 

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Lilla Burkiewicz 

 

Protokół sporządziła:  

Beata Sroka 
 
 


